
國立中山大學政治學研究所研究生論文發表獎助申請表
National Sun Yat-sen University Institute of Political Science
    Application Form for Rewarding Students for Published Papers

申請時間：       學年度       學期                                            年       月       日 
Application Date：            Academic Year            Semester                         yy         mm        dd
     
	姓名
Name
	
	班別
Level
	□Master
□Ph. D
	年級
Grade
	

	論文題目
Title of Paper
	

	主辦單位
Conference organizer
	
	會議名稱
Title of Conference
	

	會議時間
Date of Conference
	
	會議地點
Location of Conference
	

	發表人數
Number of Authors
	□獨立發表Independent research
□共同發表，共  人，第      作者
   Co-publish,    authors in total, 
□first author □corresponding author

	論文摘要
Abstract of Paper
	（約500字）
（about 500 words）






	是否獲補助
If awarded,
	□ 是                費，共          元         
  Yes:                              fee,            NT dollars in total         
□ 否No

	身分證字號
ID No.
(or ARC No.)
	
	郵局局帳號
Post Office Account    No.
	局號First Seven Numbers：
                
帳號Last Seven Numbers：  
              

	申請人簽章
Signature of Applicant
	
	指導教授
（導師）簽章
Signature of Advisor
	

	審查結果
Result
	經     年     月     日所務會議審查結果：
核定金額：              元整
By     /     /         (DD/MM/YYYY) , Institute Council approved：
Approval Fee：                      NT dollars 

	承辦人簽章
Signature of Undertaker
	
	所長簽章
Signature of IPS Director
	


備註： 
1.申請期限：上學期10/31，下學期：3/31，受理前一學期參與學術會議論文發表。
（學期定義：上學期自每年8/1至隔年1/31、下學期自每年2/1至7/31。）
2.獎助原則：每篇論文限補助乙次。獨立中文發表者每人1,000元，外文（非母語）發表者每人5,000元；共同發表者每增加1人扣1/5，以此類推。（例：2人共同中文發表，獎助800元），Poster Session海報論文發表人皆不予補助。
3.請繳交申請表，並將申請表、議程及論文全文電子檔寄至poliaa@mail.nsysu.edu.tw。

Notes： 
1.Application processing time: 
   Spring semester: 10/1-10/31, Fall semester：3/1-3/31, only applied for the published papers of last semester                                                                  
（The definition of semester：Spring semester is from 1st  August to 31st  January next year, Fall semester is  from 1st February to 31st  July. ）
[bookmark: _GoBack]2.The principles of award: The award for each published paper only be given just once. The student who publish paper independently written in Chinese will get 1000 NT dollars, or paper written in second language can get 5000 NT dollars. A paper written by one or two more students; for two co-publish students, each student will get 800 NT, three co-publish students each will get 600 NT etc.  We don’t award for the published papers on Poster Session.
3.Please submit this form along with the schedule of conference and your paper to poliaa@mail.nsysu.edu.tw。
